
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2008. október 20 
napján megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
 
Jelen vannak: Horinka László polgármester, Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző, Csanádi Gábor, 
Cseri Péter, Dr. Papp Ágostonné,  Farkas Gáborné, Farkas Ferenc, Katus Norbert, Kiss 
Tamás, Kecser István, Lányi György, Lukács István, Szücsi Csaba, László Ferenc, Zemen 
József települési képviselők a mellékelt jelenléti ív szerint, valamint az Ügyvédi Iroda 
képviselői., Bihari János r.alezredes 
 
Bihari János r.alezredes: Javasoltam, hogy a jövőben minden testületi ülésre szeretnék 
eljönni, hogy az esetleges problémákat ne csak évente egy alkalommal tudjuk megbeszélni.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Én kezdeném el vezetni a mai testületi ülést, mert a 
Polgármester Úr jelezte, hogy egyéb, halaszthatatlan dolga okán csak később fog megérkezni. 
Köszöntöm a Képviselő-testület megjelent tagjait, külön tisztelettel köszöntöm Bihari János r. 
alezredes urat. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, azt megnyitom. A 
mobiltelefonokat kérem kikapcsolni, illetve néma üzembe helyezni. Jegyzőkönyvvezetőnek 
felkérem Kissné Géringer Mártát és Bakos Bernadettet.  
 
Javaslatot teszek a jegyzőkönyv-hitelesítőre Zemen József  települési képviselő személyében. 
 
A Képviselő-testület tagjai  egyhangú szavazati aránnyal  Zemen 
József települési képviselőt jegyzőkönyv-hitelesítőnek 
megválasztották. 
 
NAPIREND ELŐTT: 
Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Cseri Péter alpolgármester: Kérem, hogy gondoljátok végig a lejárt határidejű határozatok 
listáját, hogy van-e ezek között olyan, ami kérdést vet fel bennetek? 
 
Csanádi Gábor: Szeptember 30. határidejű volt egy büntető feljelentés a RoBa Millenium 
Kft. ellen, szeretném megkérdezni, hogy mi ezzel a jelenlegi álláspont?   
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Kardon doktor most fogja megkapni azokat a levelezéseket, 
amelyek még nem álltak rendelkezésükre, ezután már csak egy meghatalmazás kell a 
Polgármester Úr részéről, hogy a feljelentést meg tudják tenni. 
 
Csanádi Gábor:Azért kérdezem, mert ha ismeretlen tettes szerepel majd a feljelentésben, 
akkor nem kell határozatot módosítani. Ha mégis kellene, akkor azért, ha netán a per 
sikertelen lenne, akkor már ne legyen erre szükség. 
 
Dr. Rehák Attila ügyvéd: A RoBa Millenium Kft. ellen szól a feljelentés, de a Polgármester 
Úr azt mondja, nehogy hamis vád lehessen, ezért ismeretlen tettes ellen fogjuk megtenni . 
Az erről szóló határozati kivonatot a Kruppa Mariann ügyvédjének én faxoltam el a határozati 
kivonatot.  



A meghatalmazásban pedig az lesz, hogy tegyünk ismeretlen tettes ellen feljelentést, így 
külön határozat meghozatalát nem látom szükségesnek. 
 
 
Kecser István települési képviselő az ülésre megérkezett. 
 
Lányi György: Mivel nem tudom, hogy mit takar a Gyurcsik-féle kerítés megépítésénél az 
50-50 %, ezért kérem, hogy a jövőben ilyen esetekben forintosítva szerepeljen a jelentésben.  
Én még egyszer kérem, hogy a 179/2008. sz. határozat, hogy ha a jobbik eszetekre 
hallgatnátok, akkor vonjuk vissza. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Nem tartom rossz gondolatnak, hogy a forintosítható határozati 
végrehajtások szerepeljenek a jövőben részletesen az anyagban.  
 
179/2008. sz. határozat: ha gondolod, még erre visszatérhetünk az ülés végén, szeretném ha a 
Polgármester Úr is jelen lenne ennek a megbeszélésén. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Részemről elgondolkodtató, hogy a Kápolna úton, a Petőfi 
úton egyirányosítottunk, és hihetetlen ellenállásba ütközünk a lakosság részéről, amit nem 
értek. Lehet, hogy jobban fel kellene világosítani a lakosságot ezügyben? 
 
Cseri Péter alpolgármester: A Kápolna utca forgalmi rendjének megváltoztatása senkinek 
nem kétséges. A Fő utca felőli oldalon a megállás is meg van tiltva, de igazából csak a 
Templom felől kellene kitenni, ha a közlekedési szabályokat tekintjük. Vannak olyanok, akik 
a közlekedési táblákat nem veszik figyelembe és vannak olyanok is, akik ezt nem tartják be. 
Ezt én nagyon sajnálom. Láthatjuk az eredményét a földmozgásnak, most van folyamatban a 
partfal rendbetétele. Ami a Petőfi utcát illeti, és a Kápolna utcát is, ez a forgalmi rend, 
nemcsak ellenállásba ütközik, kaptam olyan telefont is, amivel dicsérték a probléma 
megoldását. A Deák Ferenc utcánál találkozott a lakosság igényével az egyirányúsítás, mert 
ott semmiféle panasz nem érkezett be. Mint minden új ellen, szokott lenni ellenállás, ami tart 
egy darabig, és majd megszokják az emberek, és belátják, hogy jó döntés volt.  
Más kérdés ezekkel kapcsolatban, ha nincs, akkor felteszem szavazásra a lejárt határidejű 
határozatokról szóló jelentés elfogadását. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

235/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy elfogadja a 
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést. 
 
Határidő: 2008 október 20. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi napirendi pontok 
megtárgyalásáról döntöttek: 
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Az ülés napirendje: 
 
1./ A Sülysápi Hírforrás Szerkesztő Bizottságának beszámolója munkájáról 
 Előadó: Szerkesztő Bizottság Vezetője 
 
2./ E g y e b e k: 
 a./ Várossá válási pályázat 2009. évi benyújtása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 b./ Könyvvizsgálói feladatok ellátására beérkezett ajánlatok megtárgyalása 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
    Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
 c./ Sülysáp II. Egyházközség Képviselő-testületének kérelme 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 d./ Parkgondozók munkaszerződésével kapcsolatos döntés 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 e./ Közös Fenntartású Családsegítő- és Gyermekjóléti Szolgálat gesztorváltás 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 f./ Rendelet megalkotása a házasságkötések rendjéről 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 h./ MÁV-állomás üzemeltetésének átvétele 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 i./ KMOP-2008-2.3.1/C. Parkolók és csomópontok fejlesztése 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 j./ Sülysáp, Magdolna u. 62. szám alatti 3565/3 hrsz-ú ingatlan megvásárlása 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 k./ 161/2008. (VI.16.) sz. önkormányzati határozat visszavonása 
  Előadó: Katus Norbert települési képviselő 
 

l./ Agonács Tamás (Sülysáp, Ibolya u. 3/d.) közvilágítással kapcsolatos 
beadványa 

  Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke 
 
 m./ Kérelem úthálózat megépítésére 
  Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke 
 
 n./ OMSB előterjesztései 
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Cseri Péter alpolgármester: Mint ahogy már említettem a Polgármester Úr egyéb és 
halaszthatatlan dolga okán késik, ezért javasolom, hogy a napirendi pontok sorrendjében azt 
kövessük, hogy ahol nem ő az előadó, azokat vegyük előre.  
 
Katus Norbert:  Lenne néhány, napirend előtti kérdésem, megjegyzésem. 
Szeretném kérni, hogy a Sülysápi Hírforrás beszámolóját csak később tárgyaljuk, mert 
Gödöny Péter 18.30 óra körül fog ideérni, és kérte, hogy várjuk ezzel meg. 
 
Horinka László polgármester az ülésre megérkezett! 
 
Katus Norbert: Tisztelettel hívok minden képviselőt az október 23-ai megemlékezésre, és a 
koszorúzásra. 
Ma is téma lesz a Művelődési Ház helyzete, hogy bár június vége óta nem vagyok az 
igazgatója, felügyelője sem igazán, mégis én szervezem az ilyen megemlékezéseket, 
szeretném, ha valamilyen döntés okán előrelépés születne ezen a téren is. 
 
Cseri Péter alpolgármester:
Mivel az első napirendi pont tárgyalásával egy kicsit még várnunk kell, ezért azt javasolom, 
hogy addig a várossá válási pályázat kerüljön előtérbe. 
 
Horinka László polgármester: Köszönöm az Alpolgármester Úrnak, hogy helyettesített. 
Elnézést kérek, hogy nem értem ide időben.  
Az egyebek sorában a végére lenne egy olyan javaslatom, hogy hozzunk döntést, hogy az idei 
évben is az óvodás és iskolás gyerekek mikulás csomagját támogassuk. Felmerült ezzel 
kapcsolatban egy gondolat az Óvodavezető részéről, amit érdemes lenne most tárgyalni. 
Majd a napirendi pontok végén még néhány dologról szeretnék beszámolni. 
 
 
2/a. NAPIRENDI PONT: 
Várossá válási pályázat 2009. évi benyújtása 
 
Horinka László polgármester: Az írásos előterjesztést mindenki olvashatta, nem tudom, 
hogy a Minisztériumból érkezett válaszlevelet ismeritek-e, illetve felolvasom, hogy mi volt az 
elutasító levél tartalma. 
Ebből a levélből igazából az utolsó sorok néhánya foglalkozik konkrétan a mi 
településünkkel, mely sorok kiemelik, hogy három település is pályázott a Tápió-vidéken 
belül. Nincs csatornánk. Ha az értékelés során figyelembe veszik, ez hátrányt jelent, de nem 
elengedhetetlen. Azok a jogszabályok, melyek leírják, hogy miként lehet pályázni, az a 
tavalyi előterjesztésből kiderült. Egyértelműen nem lehet kizáró ok, hogy nincs csatorna, bár 
hátrány. Beszéltem Dr. Trócsányi Andrással, aki azt mondta, hogy reményeink szerint 2009. 
év elején már láthatunk valami biztosat a csatornával kapcsolatban, és ki tudjuk a pályázatot 
egészíteni, és akár nyerhetünk is. 2010-ben nincs lehetőség pályázni, mert az a választások 
éve. A pályázat benyújtását mindenképpen javasolta Dr. Trócsányi András, aki sikerdíjat kér 
ezért.  Én ennek a támogatását kérem a testülettől annál is inkább, mert a tavalyi évben 
amikor a döntést meghoztuk, kiírtunk egy szavazást a honlapon, és a lakosság 88 %-a 
támogatta a várossá válási pályázat beadását. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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236/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség 2008. évi várossá nyilvánítási kezdeményezésének eredménye – és 
annak indoklása meglepte és megdöbbentette a településen élőket: a település lakosságát és a 
választott tisztségviselőket egyaránt. 
 
Tekintettel a várossá nyilvánítási kezdeményezés magas helyi támogatottságára, valamint a 
csatorna beruházás előkészítésének előrehaladására Sülysáp Nagyközség Önkormányzata úgy 
határoz, hogy 2009. évben ismételten benyújtja várossá válási pályázatát és sikeres pályázat 
esetén vállalja a városi címmel járó feladatok ellátását. 
 
A Képviselő-testület a pályázati anyag felülvizsgálatával és annak aktualizálásával megbízza 
Dr. Trócsányi Andrást, aki 1.000.000.- Ft+ÁFA sikerdíj ellenében vállalja a tanulmány 
elkészítését. 
 
A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: jogszabály szerint, 2009. január 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
Horinka László polgármester: Időközben megérkezett a testületi ülésre Gödöny Péter, így 
most már tárgyalhatjuk az első napirendi pontot. 
 
 
1./ NAPIRENDI PONT: 
A Sülysápi Hírforrás Szerkesztő Bizottságának beszámolója 
munkájáról 
 
Horinka László polgármester: Az írásos beszámolót ismerjük. Ismételten tisztában vagyok 
azzal, hogy nem kis munka, amit ők vállaltak és minden híreszteléssel ellentétben a tiszteletdíj 
igencsak jelképes. Mindhármuknak megköszönöm a munkájukat, nélkülük nagyon nehéz 
helyzetben lennénk. Az újság színvonala az elmúlt két évben nagyot emelkedett. Bármilyen 
viszonyok között is egy komoly munka, komoly megpróbáltatás ez a munka. Folyamatos 
mocskolódásoknak vannak kitéve. Nagy eredmény, hogy álljátok a sarat. 
 
Balog Mónika: Köszönöm a Polgármester Úr dicsérő szavait. Kérném a Képviselő-testület 
tagjait, hogy segítsenek nekünk abban, hogy ha bármilyen problémát látnak az újság 
szerkesztése körül vagy személyünkkel kapcsolatban, azt mondják el most személyesen, 
hiszen egyikünk sem újságíró, de mi szívvel és lélekkel készítjük ezt az újságot. Én havonta 
nettó 4.800.- Ft-ot szoktam kapni az újság szerkesztéséért. Ettől az összegtől sokkal többet 
elköltök benzinre és telefonálásra. Úgy gondolom, hogy ha szükséges, én lemondok a 
tiszteletdíjról is annak ellenére, hogy én minden hónapban fel szoktam venni Két éve 
csináljuk ezt a lapot, Katus Norbert is kiveszi a részét. Mind a négyen saját erőnkből, saját 
tehetségünket tesszük bele. Nem vagyunk újságírók, nem is pályázunk ilyen címre. Azt 
szeretném kérni, hogy bármi probléma van, mi meghallgatjuk, és ha úgy érzik, hogy mi 
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hibáztunk, akkor keressenek meg, vagy most mondják el. Ha úgy gondolják, hogy nem jól 
szerkesztjük a lapot, akkor én szívesen lemondok erről a posztról, amit pedig szívesen végzek. 
Ha megfelelő, akkor pedig kérünk szépen minden támogatást, elsősorban lelki támogatást, 
mert borzalmas mocskolódások terjednek a faluban. Igen, most már baráti kapocs fűz 
egymáshoz bennünket, amit a Képviselő-testületnek köszönhetünk. Minden hónapban kétszer 
összeülünk. Vannak közöttünk viták is, melyek azért építő jellegűek is.  
 
Horinka László polgármester: A mocskolódások tekintetében én nem szeretnék bárkinek 
teret adni, különösen nem a legutóbbi megnyilvánulása után.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Bizonyára emlékeztek, hogy kb. egy évvel ezelőtt ment el 
Gulyás Zoltán, a szerkesztőbizottságból. Helyette jött Gödöny Péter. Kérdezem, hogy 
beváltotta-e a hozzá fűzött reményeket? 
 
Balog Mónika: Én voltam az, aki a Pétert felkértem. Közöttünk volt vita abban, hogy a Péter 
egy kicsit kevésbé aktív, mint a többiek, most került be. Meg is beszéltük, hogy próbálja 
aktivizálni magát.  
 
Farkas Ferenc települési képviselő az ülésre megérkezett ! 
 
Szücsi Csaba: Én például mindig hiányolom az újságból az érdekes életrajzokat, 
.villámtudósításokat. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Az OMSB ülésén tárgyaltuk az előterjesztést, és a 
Bizottság köszönettel elfogadásra ajánlja a beszámolót, másrészt a Lányi Úr „átkaként” a 
TFKB-ba kerülhettem és megtapasztaltam, hogy ez mit jelent, viszont elhangzott ott egy 
jogos, pozitív bírálat, hogy többször szóba került a testületi üléseken, hogy egy-egy témakört 
az újságban jobban fejtsünk ki. Én azt kérem, hogy a jövőben ezeket a témákat Katus Norbert 
írja meg. Ez is egy építő szándék. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Nem akarom a Polgármestert ismételni a Szerkesztőbizottság 
munkájával kapcsolatban, csak annyit, hogy én is köszönöm szépen a munkájukat.  
 
A Képviselő-testület tagjai 13 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

237/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Sülysápi 
Hírforrás Szerkesztőbizottságának tagságán nem kíván változtatni. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László 
    polgármester 
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
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238/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sülysápi Hírforrás 
Szerkesztőbizottságának beszámolóját elfogadja, megköszönve a Szerkesztőbizottság 
tagjainak kétéves, lelkiismeretes munkáját. 
 
Határidő: 2008. október 20. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
2/b. NAPIRENDI PONT: 
Könyvvizsgálói feladatok ellátására beérkezett ajánlatok 
megtárgyalása 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Mindkét ajánlatot továbbítottam a képviselők felé. 
Meglehetősen beszédesek, az egyik közel 2 mFt, a másik pedig 280 eFt. Az olcsóbbik mellett 
szól, hogy jelenleg az Önkormányzatnak a belső ellenőrzési vizsgálatát is ez a Hölgy végzi, 
mindenki megelégedésére. Rendkívül lelkiismeretes, pontos. A mi javaslatunk, hogy a 
Baloghné Kovács Magdolnát bízzuk meg a 2008. évi könyvvizsgálat elvégzésével. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

239/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza a könyvvizsgálói 
feladatainak ellátásával Baloghné Kovács Magdolna költségvetési minősítésű bejegyzett 
könyvvizsgálót (Szentmártonkáta, Szecsői út 48.) a 2008. évtől kezdődően.  
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: a megbízásra vonatkozóan 2008. október 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
2/c. NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp II. Egyházközség Képviselő-testületének kérelme 
 
Horinka László polgármester: Még 2006-ban kapták a támogatást, 500 eFt-ot kértek, adtunk 
600 eFt-ot, de nem tudták felhasználni, mert az Örökségvédelemi Hivatal különböző 
kitételeket szab nekik. Az utóbbi időben már én is kaptam ilyen megjegyzéseket, hogy nem 
számoltak el. Jobbnak látjuk, ha visszaadják, és majd a Faluszolga Kft-n keresztül az 
Önkormányzat újítja fel a lépcsőt.  
 
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: Év végéig ki fogjuk találni, hogy a 
2006-os támogatást hogyan lehet visszavenni. 
 
Csanádi Gábor: Szegedi atyának volt egy szerencsétlen kísérő szövege ehhez a pénzhez, 
amikor bejelentette, hogy ezt az összeget az Egyházközség visszaadná. Hozzátette, hogy 

 7



nagyon pozitívan állt hozzá a Képviselő-testület. Logikailag úgy néz ki, hogy azt a lépcsőt 
meg kell csinálni.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Az Önkormányzatnak sem olyan egyszerű ennek a lépcsőnek 
megépítése. Ha úgy gondolja a Képviselő-testület, hogy jövőre támogatja az Egyházközséget, 
akkor abból egyszerűen levonjuk. 
 
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: Egy lezárt költségvetési évről van szó. 
Most is adjuk a támogatásokat, elszámolás mellett, de nem követelésképp tartjuk számon. Ez 
most egy plusz bevétel.  
 
Horinka László polgármester: Ha két évvel ezelőtt szándék volt a lépcső felújítása, akkor 
azt most is meg kell csinálni. Meg kell találni a technikáját, hogy a pénzt vissza kell fogadni. 
 
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: Véleményem szerint csökkenteni kell a 
Sápi Egyházközség idei támogatását, és a mostaniból levonni.  
 
Kiss Tamás: Véleményem szerint egy határozattal vissza kellene vonni ezt a támogatást, és 
akkor vissza lehet vételezni azzal, hogy ezt a feladatot nem tudták elvégezni, ezért visszaadják 
az összeget. Keressék meg a szakemberek ennek a módját. 
 
Horinka László polgármester: Az Egyházközség 600 eFt támogatását visszavonjuk, és a 
jövő évi költségvetési koncepcióban a feladat ellátását tervezzük. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

240/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Sápi 
Egyházközség részére nyújtott 600 eFt támogatást visszavonják, és a 2009. évi költségvetési 
koncepcióban a feladat ellátása tervezésre kerül. 
 
Határidő: 2008. december 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
 
2/d. NAPIRENDI PONT: 
Parkgondozók munkaszerződésével kapcsolatos döntés 
 
Horinka László polgármester: Ismételten lejárnak a munkaszerződések október 31-én. 
Jelenleg négyen vannak, egy fő közös megegyezéssel máshol folytatja a munkát. 
Véleményem szerint ne hosszabbítsunk most már szerződést a Hivatal keretein belül, mert a 
településüzemeltetés a Faluszolga Kft-nél van. Viszont, hogy hány főre van szükség, vagy 
ezekre az emberekre van-e szükség egyáltalán, azt bízzuk rá Cseri Tamásra. 
Jelenleg szükség van rájuk, hiszen a Maróti Díszfaiskolától kaptunk növényeket 2 mFt 
értékben, ami 2900 tő növény, ezt elültetni is nagyon sok idő.  
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A Polgármesteri Hivatalnál megszűnik a munkaszerződésük, és átkerülnek  a Faluszolga Kft.-
hez, az ügyvezető pedig önállóan dönt, hogy az eddig foglalkoztatottak közül kíván-e valakit  
tovább foglalkoztatni. 
Már nem kapunk rájuk támogatást, eddig biztosítottuk a lehetőséget szakmai gyakorlatra 
nekik, majd a projekt lezárása után 3-4 hónapos kötelezettséget kellett vállalni, hogy 
foglalkoztatjuk őket, mi vagyunk talán a környéken az egyetlenek, akik foglalkoztatják őket.  
70-75 eFt közötti bért kapnak.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

241/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2008. 
november 1. napjától kezdődően a parkgondozók foglalkoztatása a Polgármesteri Hivatalnál 
megszűnik és átkerülnek a Faluszolga Kft. állományába, így a Kft. Ügyvezetője dönt arról, 
hogy a jövőben hány főt kíván parkgondozóként alkalmazni. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. november 01. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője 
 
2/e. NAPIRENDI PONT: 
Közös Fenntartású Családsegítő- és Gyermekjóléti Szolgálat 
gesztorváltás 
 
Horinka László polgármester: Tóalmás a gesztor jelenleg, most egy UNIO-s pályázat is 
feladásra került a CSASE felújítására. Tóalmás kezdeményezte, hogy nagyon szívesen átadná 
a gesztori feladatokat. Addig ebből nem lesz semmi, amíg ezt minden település jóvá nem 
hagyja. Azt javasolom, hogy támogassuk, hogy 2009. január 1-től a Sülysápi Polgármesteri 
Hivatal lássa el a gesztori feladatokat. A normatívákat mi igényeljük le, eddig plusz pénz még 
nem kellett hozzá, ha kell, akkor is közös kalapból megy. Eddig erre nem volt szükség. Annak 
a kockázatát vállaljuk, hogy ilyen esetben a települések befizetik a szükséges összeget. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

242/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete vállalja, hogy a Tóalmási 
székhelyű Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat gesztorságával összefüggő feladatokat 
átveszi és 2009. január 01. napjától a Polgármesteri Hivatalon keresztül ellátja.  
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal és 2008. október 25. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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2/f. NAPIRENDI PONT: 
Rendelet megalkotása a házasságkötések rendjéről 
 
Farkas Gáborné: A 3. §. (2) bekezdés kivételét szeretném kérni a rendeletből. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Mivel egy darab anyakönyv van, azt az egyet kell őrizni, 
nem véletlenül van a páncélszekrénybe elzárva. Soha nem voltam híve annak, amikor 
elkezdődött Sülysápon is, hogy az anyakönyvvezetőt kihívták erdőre, mezőre esküvőt tartani. 
Én ezt nem tartom jó dolognak. Megfelelő ünnepélyességet kell biztosítani. Az egyetlen 
igazán nagy követelmény a címer jelenléte. Ezzel együtt én azt gondolom, hogy az 
anyakönyvvezető felelőssége és terhe az anyakönyv őrzése, és vezetése, hiszen abban még 
egy vesszőt sem lehet javítani.  
 
Farkas Gáborné: Mi az értelme, jelentősége a külső helyszínnek?  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Az egyházi szertartások helye az egyházi helyszínen van, a 
polgári szertartásoké pedig itt. Méltó helyszíne lehet egy imaház is pld. 
 
Szücsi Csaba: Azt javasolom, hogy így nyilvánítsuk ki, el tudom fogadni a jegyző érveit. 
 
Cseri Péter alpolgármester Én a magam részéről támogatom, hogy kihúzzuk a 2./ pontot. A 
Hivatal felsorolhatja az érveket, hogy mi a megfelelő helyiség. Ne nevesítsünk olyan 
helyszínt, ahol nem lehet megtartani egy esküvőt. Miért ne lehetne egy vendéglátó helyen 
olyan körülményt kialakítani, ahol méltó hely van az anyakönyv részére.  
 
Szücsi Csaba:  Én nem támogatom, hogy kihúzzuk ez a pontot, szerintem elfogadható. 
 
Horinka László polgármester: Javasolom, hogy első körben a rendelet elfogadását a 3.§. 2./ 
bekezdéssel szavazzuk meg.  Minősített többség kell.  
 
A Képviselő-testület tagjai 4 igen, 8 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták 
 

243/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
házasságkötések rendjéről szóló rendeletben a 3. §. (2) bekezdés ne maradjon benne. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
 
A Képviselő-testület tagjai 13 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi rendeletet 
alkották meg: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének  
15/2008. (X.20.) számú önkormányzati rendelete  

 A házasságkötés és egyéb családi esemény 
lebonyolításáról 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 16.§ (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az alábbi 
rendeletet alkotja: 16. § (1) A képviselő-testület a törvény által nem szabályozott helyi 
társadalmi viszonyok rendezésére, továbbá törvény felhatalmazása alapján, annak 
végrehajtására önkormányzati rendeletet alkot. 
 

1.§ 
 
(1) Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Sülysáp Nagyközség közigazgatási területén a 
házasságkötés és más családi események megrendezésével kapcsolatos szolgáltatásokat a 
Polgármesteri Hivatal útján térítési díj ellenében és térítésmentesen biztosítja. 
(2) A családi események megrendezéséért a rendelet 1. számú mellékletében meghatározott 
szolgáltatási díjtételeket kell megfizetni. 

2.§ 
Általános rendelkezések 

 
(1) . A házasságkötéseket a Csjt. rendelkezései alapján úgy kell megszervezni és lefolytatni, 
hogy az emelje a polgári házasságkötések színvonalát, kifejezze a házasság intézményének a 
méltóságát. Ennek érdekében a házasságkötési eljárásban részt vevő személyek (házasuló pár, 
tanuk, vendégek, hivatali dolgozók) úgy kötelesek eljárni, hogy munkájukkal, hozzáállásukkal 
elősegítsék a fentiek megvalósulását.  
(2) Az l. pontban meghatározottak megtartása érdekében az anyakönyvvezetők csak a  
Polgármesteri Hivatalban az erre a célra kijelölt hivatalos helyiségben tarthatnak 
házasságkötést.  

3.§. 
Külső helyszín 

 
(1) A hivatalos helyiségen kívüli szertartások csak jegyzői engedéllyel (rendkívüli esemény 
esetén Csjt. 2.§. (4) bek.) és csak akkor vállalhatóak, ha annak időpontja nem ütközik a 
házasságkötő terembe előjegyzett szertartással. Az anyakönyvvezetőknek meg kell győződni 
ezen helyiségek házasságkötésre való alkalmasságáról. Külső helyszínen kizárólag olyan hely 
kérhető, ahol az esemény méltósága, tekintélye nem csorbul, illetve az adatok védelme 
biztosított. Alapvető alkalmassági feltétel a Magyar Köztársaság címere, valamint 
elkülönített helyiség mind a hivatalos házasságkötési aktusra, mind az azt megelőző 
eljárásra a tanúkkal, tolmáccsal. (kivéve a 6/2003. (III.7) BM rendelet 37. §-a alapján 
történő külső helyszínen való esketés. 
(2) Az anyakönyv biztonságos szállításáról és kezeléséről az anyakönyvvezető felel. 
 

4.§. 
Házasságkötés 

 
(1) Az anyakönyvezető – a házasulók kívánságának figyelembe vételével - kitűzi a házasság 
konkrét napját és óráját.  
(2) Munkaszüneti napokon (vasárnap és állami ünnepnapokon) házasságot kötni nem lehet. 
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(3) A Polgármesteri Hivatal erre a célra kijelölt helyisége - a házasságkötések ünnepélyes 
kereteinek megtartása mellett - a házasságot kötő párok számára ingyenesen vehetők igénybe 
hétfőtől-péntekig. 
(4) A nem munkanapokon (hétfőtől-péntekig) közreműködő anyakönyvvezetőt 
szertartásonként egységesen 5.000.-Ft közreműködési – túlmunka díj illeti meg.          
 

5.§. 
 
(1) Sülysáp Nagyközség közigazgatási területén – hétfőtől-péntek 14 óráig - díjmentesek az 
alábbi szolgáltatások: 
a/ házasságkötés esetén az ünnepség céljára megfelelően berendezett helyiség (a 
továbbiakban: helyiség), ünnepi beszéd és emléklap; 
b/ névadás esetén a helyiség, ünnepi beszéd és emléklap; 
c/ házassági évforduló esetén a helyiség, ünnepi beszéd és emléklap. 
(2) A térítési díj ellenében végzett szolgáltatásokat és azok díjtételeit a Polgármesteri Hivatal 
és a szolgáltatást igénybe vevő között a számlán kell rögzíteni. 
(3) A díjat a megrendelést követő 8 napon belül, ügyfélfogadási időben, a Polgármesteri 
Hivatal házipénztárában kell befizetni. 
 

6.§ 
 
A rendelet 1. számú mellékletében meghatározott díjakat évente felül kell vizsgálni. 
 

7.§ 
 
(1) A jegyző – a Ktv. 71.§. (2) bekezdésében valamint a Mt. 165.§.(2) bekezdésében 

megfogalmazott rendelkezés szerint – a hivatal anyakönyvvezetője/-i részére évente egy 
alkalommal – 30.000.-Ft összegben munkaruha juttatást biztosít. A munkaruha juttatás 
kifizetése és elszámolása a ruházati költségtérítésre vonatkozó szabályok alapul vételével 
történik azzal, hogy az összeg felhasználásáról számlával köteles elszámolni a tárgyév 
december 15. napjáig. Az anyakönyvvezető a munkaruha juttatást az alábbi ruhák 
megvásárlására fordíthatja: kosztüm, szoknya, blúz. Az anyakönyvvezető által 
megvásárolt munkaruha kihordásának határideje: egy év. 

(2) Ezen rendelet 2008. október 20. napján lép hatályba. 
 
Sülysáp, 2008. október  20. 
 
 
 
Horinka László      Gulyásné dr. Gál Ilona 
 polgármester        jegyző 
 
 
 
Záradék! 
Kihirdetés napja 2008. október …….   Gulyásné dr. Gál Ilona 
              jegyző 
 
 
 

 12



1. számú melléklet 
 
 
1) Házasságkötések rendezési díjai 
 
a) Általános rendezési díj munkanapokon hétfőtől pénteken 14 óráig kéttanús esküvő estén, ha 
legalább az egyik fél helyi lakos: 

0,- Ft 
- gépzenei összeállítás 
- ünnepi beszéd 
- pezsgő szervírozása 
- emléklap 

 
b) Általános rendezési díj hétfőtől pénteken 14 óráig kéttanús esküvő estén, ha egyik fél sem 
helyi lakos:             10.000,- Ft 

- gépzenei összeállítás 
- ünnepi beszéd 
- pezsgő szervírozása 
- emléklap 

 
c) Rendezési díj szombaton ha legalább az egyik fél helyi lakos:    10.000,- Ft 

- gépzenei összeállítás 
- ünnepi beszéd 
- pezsgő szervírozása 
- emléklap 
- gyertya 
- szülők köszöntése 

 
d) Rendezési díj szombaton, ha egyik fél sem helyi lakos:     15.000,- Ft 

- gépzenei összeállítás 
- ünnepi beszéd 
- pezsgő szervírozása 
- emléklap 
- gyertya 
- szülők köszöntése 

 
e) Külső helyszínen történő házasságkötés díja:     30.000.-Ft 
Külső helyszínen történő anyakönyvi események díja, magába foglalja az anyakönyvvezetők 
bevétel alapján keletkezett közreműködési díját és az anyakönyv biztonságos szállítása 
érdekében igénybe vett gépkocsi költséget. 
 
2) Névadás rendezési díjai 
 
a) Rendezési díj, helyi lakos esetén:       5.000,- Ft 

- gépzenei összeállítás 
- ünnepi beszéd 
- emléklap 
- ajándék 

 
b) Rendezési díj, nem helyi lakos esetén:      10.000,- Ft 
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- gépzenei összeállítás 
- ünnepi beszéd 
- emléklap 
- ajándék 

 
 
3) Házassági évforduló rendezési díjai 
 
a) Rendezési díj, ha legalább az egyik fél helyi lakos:    5.000,- Ft 

- gépzenei összeállítás 
- ünnepi beszéd 
- pezsgő szervírozása 
- emléklap 

 
b) Rendezési díj, nem helyi lakosok esetén:      10.000,- Ft 

- gépzenei összeállítás 
- ünnepi beszéd 
- pezsgő szervírozása 
- emléklap 

 
 
2/h. NAPIRENDI PONT: 
MÁV-állomás üzemeltetésének átvétele 
 
Horinka László polgármester: Az írásos előterjesztés mindenki rendelkezésére áll, a MÁV-
val voltak levélváltásaink, de nem történt semmi (WC felújítás, akadálymentesítés,stb.). 
Gyömrőn van egy jó példa, nem tudom, hogy mennyiben követhető. Lehet, hogy abba az 
irányba kell elmenni nekünk is. Tény, hogy feltételezhetően kezdetben is pénzbe fog kerülni, 
és hosszú távon az üzemeltetetés sem biztos, hogy megtérülő beruházás, de nem is ez a 
lényege. Katasztrofális a jelenlegi állapot az állomáson. 
 
Szücsi Csaba: Érdemes volna szólni arról a kezdeményezésről, amit a hírforrásban 
elindítottak a szerkesztők. A vonatok mindig késnek. Ezért is jó volna foglalkozni a 
vasútállomással, mert maga a vasútszolgáltatás tragikus. 
 
Horinka László polgármester: A Hírforrás alapvetően a késésekre fókuszál. Célszerűbb 
lehetne egy aláírásgyűjtést eljuttatni a MÁV vezetőségéhez. Ezek a késések mindennaposak, 
de ez még csak az egyik része. Javasolom a várótermet megnézni, aki esetleg nem látta. 
Írogathatunk még levelet a MÁV-nak, de nincs foganatja, eredménye, ugyanakkor a 
sülysápiak 30 %-a naponta fordul meg a vasútállomáson. 
 
Katus Norbert: Én támogatnám a kezdeményezést, hogy ha egy két számot 
megismerhetnénk. 
 
Csanádi Gábor Meg kellene határozni azt is, hogy mi az, amire van esetleg esély, hogy a 
MÁV mégis részt tud vállalni ebben. Katus Norbert a honlapon egy igen képletes beszámolót 
tartott a vasútállomásról. A legnagyobb probléma, hogy pont télen, amikor a leghosszabb 
járatkimaradások vannak, fűtetlen a váróterem és nincs WC. Egy óriási probléma, hogy az 
épületbe a mai napig nincs bevezetve a gáz, szénnel fűtenek. Ezeket a dolgokat nagyon 
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alaposan tisztázni kellene, a fűtéskorszerűsítésre igenis szükség van. Ebben a MÁV bármilyen 
szerepet tud-e vállalni? Ezeket a kérdéseket tisztázni kellene. 
 
Kecser István: A TFKB is foglalkozott ezzel, mindenképpen vizsgáljuk meg ezt a 
lehetőséget, viszont jó lenne felmérni a hasznosítási lehetőséget. Tartoznak-e ide olyan 
helyiségek területek, amit az Önkormányzat tud hasznosítani?  
 
Horinka László polgármester: Ismerem a gyömrői megállapodás részleteit, ott úgy alakult 
ki az üzemeltetési megállapodás, hogy közös erővel újították fel az állomást, egy picit többet 
vállalt a MÁV, 55 % körülit, a többit pedig az Önkormányzat, a saját Kht-ján keresztül. Ezen 
tudtak valamennyit megtakarítani. Van egy utalás a megállapodás-tervezetben, hogy 
valamilyen helyiség bérleti jogát átadják, Gyömrőn konkrétan arról volt szó, hogy ott volt egy 
büfé helyiség, amit a MÁV adott ki, ma viszont az Önkormányzat adja ki bérbe. Az 
üzemeltetésért egy átalánydíjat fizetnek kb. 70 eFt-ot. Ezt a büfé bevételéből üzemelteti. A 
polgármester elmondása alapján szűken, de ki is van ebből az üzemeltetés, nagyságrendekkel 
magasabb színvonalon, mint korábban. Nekünk a sülyi állomáson is közvetlen az állomás 
környezetében van 2-3 olyan büfé, ami konkurenciát jelenthet. Ezek biztos, hogy nekünk 
rosszabb kondíciókat fognak jelenteni. Ezzel együtt is érdemes volna a részleteket megnézni. 
Nem is a megállapodás-tervezetnek a teljes elfogadását, hanem valamilyen 
szándéknyilatkozatot gondolok, hogy fogadja el a Képviselő-testület. Ha meglesznek a 
számadatokat, akkor tudunk elindulni. 
 
Kecser István: Jó tárgyalási alapnak tekinteném, hogy ha a vasútállomáshoz tartozó parkoló 
területét az Önkormányzat hasznosításába adnák, és a TÜZÉP telepet. 
 
Horinka László polgármester : Az is lehet, hogy a TÜZÉP-pel nincs is szerződése a MÁV-
nak.  
Javasolom, hogy kerüljön be a határozati javaslatba, hogy az Önkormányzat támogatja a 
sülysápi MÁV állomás és a Szőlőstelepi megállóhely felújításának, illetve későbbi 
üzemeltetésének az elképzelését, és végleges döntést pedig akkor kíván hozni, ha a 
költségeket illetve a bevételeket teljesen tisztán látja. 
 
Lányi György: A költségvetéssel mennyibe megyünk mínuszba? 
 
Horinka László polgármester: Nem tudom, hogy hogyan alakulnak a jövő évi költségvetési 
számok. 
 
Lányi György: Én az idei költségvetést értem. 
 
Horinka László polgármester : Az idei költségvetést ez nem érinti. 
 
Lányi György: Továbbra sem értem, hogy hogyan gondoltátok ennek az őrzését, stb. 
 
Horinka László polgármester: Nem tudok olyat mondani - Gyömrőn kívül –, aki ezt 
megtette volna, viszont több településsel tárgyalásban van a MÁV. 
 
Lányi György: Egy forintról nem írnak a megállapodás-tervezetben. Akkor most miről 
beszélgetünk? 
 
Horinka László polgármester: Arról, hogy ezen a nyomvonalon tovább megyünk-e ? 
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A Képviselő-testület tagjai 1 nem, 13 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

244/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy támogatja a 
Sülysápi MÁV állomás és a Szőlőstelepi megállóhely felújításának, illetve későbbi 
üzemeltetésének az elképzelését, és végleges döntést pedig akkor kíván hozni, ha a 
költségeket illetve a bevételeket teljesen tisztán látja. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. december 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
2/i. NAPIRENDI PONT: 
KMOP-2008-2-3.1/C. Parkolók és csomópontok fejlesztése 
 
Horinka László polgármester: Egy ilyen pályázatot már szerencsésen megnyertünk, most 
kiírták ennek a pályázatnak a másik részét, de most nem engedik több település indulását 
(konzorciumot). A konzorciumot továbbra is támogatják és ismételten részt tudunk venni. 
Azért esett a választás a BKSZ részéről ránk, mert nekünk kész terveink vannak. A jelenlegi 
meglévő terveink alapján a buszforduló és a Szent Imre úti torkolat között, kb. 80 parkolóhely 
létesíthető. Ez alapvetően nem P+R parkolónak, hanem kereskedelmi parkolónak készült. Ha 
eltolták a határidőt, akkor január közepére prognosztizálható a beadás, akkor a MÁV 
felülvizsgálja, és a buszforduló mellett, ahol a TÜZÉP nem használja, kihasználatlan, ott kb. 
50 vagy annál is több parkoló elférne, és érdemes ezen gondolkodni. A meglévő területünk 
valóban kereskedelmi parkoló lenne. Ezt a pályázatot be kell adni 10 % önerővel. 
 
Kecser István: Én is logikusnak érzem. Ha van erre esély, hogy az üzletsor mögötti területet 
a MÁV átadja ilyen célra, akkor én ezt támogatnám. 
 
Horinka László polgármester: A másik terület is MÁV terület, a MÁV területen létesített 
parkolók létesítéséhez hozzájárul a MÁV, és jelképes bérleti díjat fog számlázni a 
használatáért. Igazából, hogy kinek a tulajdona, ez könyvelési szempontból nyilván kérdés.  
 
Kecser István: Ha megkapnánk a MÁV állomáshoz tartozó területek hasznosítási jogát 
szerződéses formában, akkor ezt bele lehetne foglalni. 
 
Horinka László polgármester: A P+R parkoló ügyében igazgatói szinten képviselik 
magukat a MÁV-osok. Ez viszonylag gyorsan megy., de ezzel összemosni öngyilkosság 
lenne, mert akkor ebből nem lesz pályázat.  Milyen határozatot hozzunk? 
A javaslat nem számol a most felmerült terület ügyével. Ezt mindenképpen elfogadhatjuk, 
mert ha marad a határidő, akkor az aktualizálás, a térvilágítás, stb. betervezhető, de ez 
töredéke a teljes tervezésnek.  
Ha nem változik a beadási határidő, akkor marad ez. 
Ha változik a beadási határidő: 
Amennyiben a pályázat beadási határideje nem változik, akkor a leírt, ha változik, akkor új 
terveket kell készíteni a MÁV területekre, az ott elhelyezkedő parkoló-számmal, erre 
szerződést kell kötni, valamint a költségvetésből a díjat biztosítani kell. 
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A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

245/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a lakosság jobb kiszolgálása, a 
közösségi közlekedés előnyben részesítése és környezetvédelmi szempontok érvényesítése 
érdekében úgy dönt, hogy részt vesz a KMOP-2008-2.3.1/C „Parkolók és csomópontok 
fejlesztése” című pályázatán a vasútállomás mellett P+R parkolók létrehozására. 
 

1. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a Budapesti Közlekedés-szervező Kht-val  és a 
MÁV Zrt-vel a fenti pályázat benyújtására és annak megvalósítására konzorciumot 
hoz létre. Felhatalmazza Horinka László polgármestert a konzorciumi együttműködési 
megállapodás aláírására. 

2. Az Önkormányzat felhatalmazza a Polgármestert, hogy a meglévő tervdokumentáció 
szükséges módosítására, az engedélyek és hozzájárulások beszerzésére az engedélyes 
terv készítőjével, Kállai Sándorral szerződést kössön. A terv módosításával 
kapcsolatban felmerülő díj (az előkészítés költségei között) a pályázati kiírásnak 
megfelelő mértékben, a pályázat elszámolható költségei körébe tartozik. 

3. Az Önkormányzat vállalja, hogy nyertes pályázat esetén a P+R parkoló kivitelezésével 
kapcsolatos összes elszámolható költségének 10 %-át, mint önerőt biztosítja és azt a 
költségvetésébe betervezi. 

4. Az Önkormányzat vállalja, hogy – a megvalósult állapotában – a létesítményt 
(parkolókat) legalább tíz éven keresztül fenntartja és díjmentesen üzemelteti. 

 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
2/j. NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp, Magdolna u. 62. szám alatti 3565/3 hrsz-ú ingatlan 
megvásárlása 
 
Horinka László polgármester: A MÁV megpályáztatta ezt az ingatlant, mely a Balassi B. 
utca végén lévő bakterház és a hozzá tartozó telek. A pályázati határidő ma volt. Rajtam kívül 
még 7 képviselő lett megkérdezve. Miután összejött a 8 fő, nem mentünk tovább. Viszont a 
határozatot meg kellene erősíteni, a pályázatot beadtuk. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A pályázatot beadtuk, 11.15 körül volt a pályázat bontása, 
miután nem kaptam visszajelzést, felhívtam a kapcsolattartót, és elmondta, hogy az 1.690 eFt-
hoz képest 1.700 volt a limitár, hárman pályáztunk az ingatlanra, volt aki megajánlotta a 
1.700 eFt-os árat. Kisebb-nagyobb célozgatások történtek, azt találták ki, miután nekünk 
szánják ezt az ingatlant, hogy érvényessé, de eredménytelenné tették a kiírt pályázatot. 
Elmondta, hogy ha 1.750 eFt-ot szánunk erre az ingatlanra, és ha majd megkeresnek, vállaljuk 
+ ÁFA abban az esetben ez az ingatlan a miénk.  
 
Lukács István : Elképzelhető egy olyan hasznosítás, hogy például orvosi rendelő? 
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Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : Konkrét, az Önkormányzatnak címzett megkereső levél fog 
érkezni. 
 
Horinka László polgármester :Kérdezem, hogy támogatjátok-e az ingatlan 1.750 eFt + ÁFA  
áron történő megvásárlását? 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

246/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy megvásárolja 
a Sülysáp, Magdolna út 62. szám alatti, 2415 m2 területű, kivett lakóház, udvar megnevezésű 
ingatlant 1.750 eFt+ÁFA áron. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. december 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
2/k. NAPIRENDI PONT: 
161/2008. (VI.16.) sz. önkormányzati határozat visszavonása 
 
Katus Norbert: Arról van szó, hogy hozott a Képviselő-testület egy határozatot, aminek a 
szándéka az volt, hogy létrehozzunk egy tanösvényt, illetve első lépcsőben tervezzük meg, 
gondoljuk át, hogy milyen formában. Amikor a lejártakról készült az összeállítás, akkor 
felmerült, hogy rosszul van megfogalmazva ez a határozat, ezt szeretném visszavonatni, és új 
határozatot hozni. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

247/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 161/2008. 
(VI.16.) sz. önkormányzati határozatát visszavonja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Katus Norbert települési képviselő 
  Horinka László polgármester 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

248/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Sülysápon 
egy tanösvény kialakítása lenne célszerű. A tanösvény lehetséges helyeinek kijelölésére 
egyeztetéseket kell folytatni a Tápió Közalapítvány két munkatársával, Antalicz Csabával és 
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Németh Andrással. A szükséges költségvetést is tartalmazó javaslatok a Településfejlesztési 
és Környezetvédelmi Bizottság véleményezése után kerüljenek ismét a Képviselő-testület elé. 
 
Határidő: 2008. november 30. 
Felelős: Katus Norbert települési képviselő 
  Horinka László polgármester 
 
2/l. NAPIRENDI PONT: 
Agonács Tamás (Sülysáp, Ibolya u. 3/d.) közvilágítással kapcsolatos 
beadványa 
 
Kecser István: Bizottságunk javasolja, hogy ebben az esetben térjen el a Képviselő-testület a 
korábbi állásponttól 
 
Lányi György: Ha elfogadtátok volna a javaslatomat, akkor már ez a lámpa fent lenne. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

249/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Agonács 
Tamás kérelmére a Melegvölgy és a Sándor utca sarkára közvilágítási lámpát kell 
felszereltetni. 
 
Felkérik a Polgármesteri Hivatal Műszaki Csoportját a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. november 30. 
Felelős: Farkasné Pásztor Katalin, a műszaki csoport vezetője 
 
 
2/m. NAPIRENDI PONT: 
Kérelem úthálózat megépítésére 
 
Kecser István: A TFKB véleménye az volt, hogy a koncepcióban szerepeltessük, de addig is 
egy átmeneti megoldás lenne szükséges, például a kátyúk kitöltése, stb.  
 
Horinka László polgármester: Holnap találkozom Herédi Zoltánnal útjavítások ügyében, és 
elmaradt egy határozatnak a megvalósítása, részben miattuk, a Zoli azt mondja, hogy sok 
helyen egy sima gléderezéssel többet ártunk, mint használunk. Holnap fogjuk megbeszélni, 
hogy melyik utcákat kellene megcsinálni, és arra adnának egy ajánlatot. Ezt a szakaszt is bele 
lehetne tenni, hogy legalább elglérderezzünk. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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250/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Dózsa György út 
156-192. szám alatti lakosok kérelmének helyt ad, az útszakasz javítását a jövő évi költségvetési 
koncepcióban szerepeltetni kell. 
 
A jelzett útszakaszon az ideiglenes felújítási munkálatokat az út járhatóvá tétele miatt el kell végezni. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt és a Faluszolga Kft. ügyvezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. november 30. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője 
 
 
2/n. NAPIRENDI PONT: 
OMSB előterjesztései 
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Szeretném kiemelni, hogy az intézményvezetőink 
véleménye szerint is az intézmények megfelelő állapotban vannak, ezt a szintet tartani kell. 
Öröm volt végignézni az intézményeinket. Felhívom a figyelmet, hogy minél többet a vastag 
betűvel jelöltek közül az elkövetkező évek költségvetésébe be kell tenni. A sportöltöző fölötti 
tető felújítása nagyon sürgős lenne. a zsindelyes tető az iskolánál is beázik.  
A Helytörténeti Múzeumban vetettük fel, hogy Kapás József részére még életében való 
megfelelő elismerését javasoljuk. Felvetődött, hogy azt a gyűjteményt esetleg róla nevezzük 
el. Mit lehet ezügyben tenni? 
 
Horinka László polgármester : Én úgy gondolom, hogy ennek semmi akadálya 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: A Művelődési Házzal kapcsolatban a közalkalmazottiság 
nem jött be nálunk, a meghirdetett pályázatoknál nem sikerült megfelelő embert találni. Nem 
írja az Önkormányzati Törvény, hogy hogy kell ellátni. Felmerült az ötlet, hogy például a 
környékbeli községekben az ottani „faluszolga” szolgáltatja a kulturális életet. Javaslatunk, 
hogy kerüljön a Faluszolga Kft-hez a kulturális élet vezetése, fél vagy egész állásban, és a 
Helytörténeti Múzeumnak is kell, hogy legyen egy folyamatos gazdája.  A Művelődési Ház és 
a Helytörténeti Múzeum vezetésére egy 8 órás szakemberre lenne szükség a Faluszolga Kft.-
nél foglalkoztatott.  
 
Horinka László polgármester: Volt egy javaslat a Falumúzeum elnevezéséről, hogy legyen 
Kapás József helytörténeti gyűjteményre elnevezve. 
 
Zemen József: Az én véleményem az, hogy vigyázni kell, mivel a Józsi bácsi még él, és 
nehogy kikezdjék emiatt.  
 
Csanádi Gábor: Ebben Képviselőtársamnak teljesen igaza van, de Józsi bácsit ismerjük, 
hogy mennyire nem fogja ez érdekelni. Ő a szó legjobb értelmében is tényleg egy 
egyszemélyes intézménye a falunak.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Annak idején a Kapás Józsi bácsit kikezdték a díszpolgári cím 
miatt is, de szerencsére nem nagyon foglalkozott vele, valószínűleg most is így lesz. 
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Katus Norbert: Rendszeresen beszélek a Józsi bácsival, és eléggé úgy érzi, hogy nincs 
rendesen megbecsülve. 
 
Szücsi Csaba: Én úgy gondolom, hogy ezt a bizalmat talán megelőlegezhetjük a Józsi 
bácsinak.  
 
Horinka László polgármester : Hamarosan elmegyek a Józsi bácsihoz, és kikérem ezzel 
kapcsolatban a véleményét. 
 
Farkas Gáborné:  A következő testületi ülésen az időpontot  határozzuk meg.  
 
Horinka László polgármester : A Művelődési Házzal kapcsolatban a két állóképes javaslat 
az volt, hogy vagy félállású vagy egy egész állású vezetőre van szükség, aki a Faluszolga Kft-
n belül kerül foglalkoztatásra, és a helytörténeti gyűjtemény gondozása is hozzá fog tartozni. 
Majd a személy kiválasztásánál ne hagyjuk magára a Cseri Tamást, a testület jóváhagyása kell 
hozzá. 
 
Farkas Gáborné: Javasolom, hogy  a Falumúzeumot inkább csatoljuk a Sápi Iskolához. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Az alapító okirat magába foglalja, hogy a Helytörténeti 
Gyűjtemény hova tartozik. 
 
A Képviselő-testület tagjai 1 nem, 1 tartózkodási, 12 igen szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

251/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Művelődési 
Házban a közművelődési feladatok ellátására 8 órás munkavállaló alkalmazása szükséges. 
 
Felkérik a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. november 01. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
A Képviselő-testület tagjai 13 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

252/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
közművelődési feladatok ellátása  2008. november 1. napjától kezdődően a Faluszolga Kft 
hatáskörébe kerüljön. 
 
Felkérik a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. november 01. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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Lukács István, az OMSB elnöke: A volt Sápi Községháza lebontásra került, a helyén egy 
emléktábla elhelyezése szükséges. Helyszíni bejárásnál az elképzelés megvolt, hogy hova 
legyen téve. Nagyon egyszerűen azt a mondatot gondoljuk, amit leírtunk, és egyeztetve van a 
TFKB-val is.  
 
Horinka László polgármester : Én egy sziklatömböt képzelek el, mint például a Szirtes 
háznál. 
 
A Képviselő-testület tagjai 13 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

253/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a lebontott 
egykori községháza (védőnői szoba, könyvtár, stb.) helyén emléktábla állítása szükséges, a 
következő szöveggel: „Itt állt a közadakozásból épült tápiósápi községháza 2007-ig Sülysáp 
Nagyközség Önkormányzata 2008.”. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. december 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője 
 
 
Horinka László polgármester: A mikulás-csomagokkal kapcsolatban a korábbi években azt 
a gyakorlatot követtük, hogy 500.- Ft/gyermek. Javasolom az idén is ezt követni. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Óvodáinkban mindenütt felmerült, hogy több játék 
kellene. Javasolnám, hogy a mikulásra kapott pénzt használják fel játékvásárlásra. 
 
Horinka László polgármester: Ez is egy megoldás lehet. 
 
Katus Norbert: Igazából az óvónők látják, hogy mit szeretnének, ne szűkítsük le.  
 
Csanádi Gábor: Nekünk teljesen racionális magyarázat, amit te mondasz, de a gyereknek 
nem az.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Kár ezen vitatkozni, az összeget szavazzuk meg, és az óvoda azt 
csinál, amit akar.  
 
A Képviselő-testület  tagjai 13 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

254/2008.(X.20.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2008. évben 
az intézményekben lévő gyermekek számára 500.- Ft/gyermek értékben adható mikulás-, az 
intézményvezetők utólagos tájékoztatási kötelezettsége mellett. 
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Határidő: 2008. december 06. 
Felelős: intézményvezetők 
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Horinka László polgármester: Óriási dolog, hogy kaptunk a Maróti Díszfaiskolától 2 mFt 
értékben növényeket. Nagyon nagy a felelősség rajtunk, hogy hogyan ültessük el. Várom a 
felajánlásokat.  
 
Szücsi Csaba: Arra gondoltam, hogy ha valaki ajándékot ad a másiknak, akkor azt nem 
követi nyomon. Javasolnám, hogy a lakosság körében bárki vihessen belőle.  
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Horinka László polgármester: Véleményem szerint csakis a közterületen kellene elültetni. 
Tóalmásnak és Kókának is adtak egy nagy mennyiséget.  
 
Zemen József: Településünk lakosságából mindenki vihetne a háza elé ezekből a 
növényekből.  
 
Horinka László polgármester : A Piac tér sarkán létesítendő körforgalom témáját egyszer 
már elvetettük, most az a másik verzió, hogy egy benzinkút épülhetne a sarkon, és 
létesítenének egy körforgalmat és egy élelmiszerüzletet. Most ott tartunk, hogy egy 
településrendezési szerződés van körvonalazódóban. Egész közel vagyunk már a végső 
megoldáshoz. Gyakorlatilag ők megépítik a körforgalmat, mi adunk egy nagyjából 2500 m2-
es területet, és építenek egy benzinkutat és élelmiszer-áruházat, meg egy parkolót. Azt 
tervezem, hogy a bizottsági üléseken ezt is tárgyalni kell, és utána mehet a következő  
testületire. Novemberben kellene erről dönteni.  
 
A Tesco épületében megnyílt a K&H fiók. Ők is szeretnének felajánlást tenni egy alapítvány 
felé. A Tesco már adott 400 eFt-ot az óvodák játékaira. A mostani felajánlást tudom, hogy az 
iskoláknak kellene biztosítani.  
 
A VÍZMŰ vezetőjétől kaptunk egy anyagot, amit most kiosztottunk. Sajnos van benne egy-
két hiba. 
 
A csatornamű vízgazdálkodási társulatról annyit, hogy egyrészt viszonylag magas nálunk a 
belépettek száma, majdnem 82 %. Átlagosan 30 %-a viszont nem fizeti a megállapított 
díjakat, Sülysápon ez 32 %. Ha ez így fog menni, akkor a hitelképességünk messze rosszabb 
lesz. 
 
A testületi anyag között láttatok egy iratcsomagot, a Jandó István levelét. Ma elkövette azt is, 
hogy bement az intézményekbe, hogy elköszönjön a pedagógusoktól, és arra hivatkozott, 
hogy ez az én engedélyemmel történt. Miután beengedték, elkezdett pocskondiázni mindenkit.  
 
Sülyi temetőben van egy kereszt felállítva a ravatalozó mellett, egy Temesvári Ortodox 
lelkész keresett meg. Ennek a keresztnek a szentelése október 28-án 13.00 órakor lesz a 
temetőben.  
 
Lányi György: 179/2008. (VI.16.) önkormányzati határozatot próbáljátok végiggondolni, és 
visszavonni. Még az ezzel kapcsolatos döntést meggondolhatnátok. 
 
Horinka László polgármester: Akkor arra kérlek, hogy mondj egy másik területet, ahol 
hasonló áron lehet ipari területet megvenni.  
 
Lányi György: Nekem nem a területtel van a bajom, hanem a milliókkal.  
Bocsánat, hogy az időtöket raboltam. 
 
Katus Norbert: Valakivel vitatkoztam ezen, aki a Lányi Györgynek adott igazat.. Kérdezem, 
hogy van-e potenciális vevő erre a területre? 
 
Horinka László polgármester : Kettő-három vevő adata ott van az asztalomon. 
Több hozzászólás, észrevétel nem lévén megköszönöm a részvételt és az aktivitást, és az ülést 
ezennel berekesztem. 
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Sülysáp, 2008. október 28. 
 
 
 
 Gulyásné dr. Gál Ilona     Horinka László 
                     jegyző                                                                  polgármester 
 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 
 

Zemen József 
települési képviselő 
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